
Zápis

z 5. zasedání Zastupitelstva města Teplá, konaného dne 30.záÍí 2015

Přítomni : Businský Jaroslav RSDr., Čáp Martin, Erps Tomáš, Hermann Karel, Klepal
Martin, Křehký Karel, Matějka Milan, Veselovský Roman, Zdeněk Purkyt, Josef Bílek

Omluveni: Ing. Vlastimil Šindelář, PhDr. Renata Kreuzová, Mgr. Šárka Gabriková,Mgr. Eva
Novotná. Bc. .iana Loretlcová
Bez omlulry :

občanů :9

Starosta města zaháji| jednaní zastupitelstva města (dále jen ZM) v 18.02 hodin. Přivítal
přítomné členy ZM a občany města. Zapisovatelem jednání určil tajemníka Mgr. Víta
Červenku. Dále konstatoval, že na jednání je přítomno celkem 10 zastupitelů - zastupitelstvo
je usnášeníschopné. Dále uved|, že zjednání bude poÍizen audio záznam pro potřeby
městského úřadu a upozomil, Že pokud bude někdo další pořizovat audio nebo video záznam,
nesmí tím rušit pruběh a účel jednání. Pokud by jej chtěl zveřejnit' je povinen dodrŽet
ustanovení zék.ě. 1'0112000 Sb. o ochraně osobních údajů a zékona č. 8912012 Sb.
občanského zákoníku. Uvedl, že zasedání bylo řádně svoláno a oznámení vyhlášeno
vyvěšením na úřední desce a webových stránkách města Teplá dne 229.20l5 s programem'
kteý následně dne 22.9.2015 obdrŽeli všichni zastupitelé.

Návrh Programu:
1) Zahájení
2) Volba ověřovatelů zápisu z 5, zasedání ZM
3) ověření zápisu ze 4. zased7niZ\tt
4) Kontrola úkolů
5) Maj etko v é zá|eŽito sti
6) Rozpoětové opatřeni ě.4,5,6,7
7) Nákup vozidla pro středisko místního hospodářství
8) Pravidla pro hodnocení a poskytování dotací zrozpoětu města
9) Veřejnoprávní smlouva o poskýnutí dotace z rÚ rr
10) Rozhodnutí ÚHoS o pokutě 50.000,-Kč
11) a) Schválení dodatku č. 5 ke Zřizovací listině Mateřské školy Teplá

b) Schválení dodatku č. 1 ke ZÍizovací listině Základni umělecké školy Teplá
L2)Žádosto povolení výjimky z počtu dětí MŠ Teplá
13) Informace o plánované rekonstrukci ulice Školní v Teplé
14) Informace starosty
15) Různé

a) Žádost o navýšení kapacity školní druŽiny Zěk|adní školy v Teplé' p.o.
b) Výroční zpráva o činnosti Zák|adni školy v Teplé, p.o. ve školním roce 201412015
c) Podání Žádosti narea|izaci protipovodňových opatření města Teplá (Rozhlas)

16) Diskuse
|7|Závěr



Ad 1) Zaháiení

Starosta přečetl návrh doplněného programu

Usnesení:

PRO: PROTI: ZDRŽEL sE:

Ad 2. Volba ověřovatelů zápisu z 5. zasedání ZM

Starosta za ověřovatele zápisu nawhl pana MartinaČápa a Milana Matějku.

Usnesení:

PRO: 10 PROTI: 0 ZDRŽEL sE: 0

Ad 3.ověření zánisu z 4. zasedání ZM. konaného dne 24.6.2015

Starosta konstatuje, že ověřovateli zápisu ze 4. zasedání zasfupitelstva města byli:
Ing. Vlastimit Šindehr a RSDr. Jaroslav Businský. Dotéza| se přítomného ověřovate|e, zda
zápis zkontrolovali a ověřili? Ing. Vlastimil Šindelář je nepřítomen (konstatuje se, že zápis
zkontroloval a ověřil) a RSDr. Jaroslav Busins\ý uvedl, že zápis zkontroloval a ověřil jeho
správnost svým podpisem.

Ad 4 .Kontrola úkolů z 4 zasedání ZM ze dne 24.6.2015

Z usnesení přijatých v riímci 4. zasedániZMby|y stanoveny následující úkoly:
- Karel Hermann - podpis smlouvy o ňízeni věcných břemen č. A 0390-00393 _ dále č.

A 0390-0032 - splněno
- Jiřina RuŽková _ podání Žádosti na Krajský pozemkový uřad pro KK o bezttp|atý

převod p.p.č. 267lt v k.ú. Bohuslav u Poutrrova_ sptněno
- Jiřinu Růžkovou _ podáním žádosti na Krajský pozemkoý uřad pro KK o bezúp|atný

převod p.p.č. |292, |29511 v k.ú. Beranov _ splněno
- Karel Hermann _ podpis darovací smlouvy mezi MAS Kraj živých vod, z.s. a městem

Teplá_ cena darovaného majetku 743.750,-Kč - splněno
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Navědomí:



Ad 5. Maietkové záležitosti a smlouw o zřízení věcnÝch břemen -
Starosta předal slovo paní Jiřině Růžkové.

a) Prodej p.p.č. 750 o výměře 59| Ii v k.ú. Jankovice, obec Teplá manŽelům Jiffmu Purkytovi
a Kamile Purlgrtové. Kupní cena je 25 Kč l nť. Zétmil prodeje zveřejněn od 3l.8.2015 do
|6.9.20|5. Komise i RMprodej doporučili

Hlasování: PRo: ío PROT|: o ZDRŽEL sE: o

b) Prodej črásti p.p.č. 254l| o výměře cca 550 m2 v k.ú. Teplá" obec Teplá Janu Radovi. RM
prodej nedoporučila.

Před hlasováďm o tomto bodu uvedl starosta Hermann, že ruda města tento bod projednala a
má zájem tento pozemek ještě v letošním roce vyčistit, obnovit původní cestu a udělat
z tohoto pozemku klidovou zónu.

Hlasování: PRo: 9 PROTI: 0 ZDRZELSE: 1

c) Prodej p.p.č. 497117 o výměře 48 n? vk.ú. Klášter Teplá" obec Teplá Ing. ZÁeňce
Zigmundové. Komise i RM prodej nedoporučila do vyřešení přístupů krekreačnímu objektu
č.ev.74 a75 v k.ú. Klríšter Teplá

Hlasování: PRo: 10 PROTI: 0 ZDRŽELsE: o

d) odkoupení časti p.p.č. 736 o \.ýměře 6 Ín2 v k.ú. Pěkovice, obec Teplá od firmy
PROBITAS s.r.o. za 50 Kč/m". Komise i RM odkoupení pozemku doporučila.

e) odkoupení p.p.č:. 3I23l1 o qýměře |748 fiJ a p.p.č. 3|2316 o qiměře 103 m2 v k.ú. Teplá"
obec Tepláod lrrg. VlastimilaBlríhy za|00Kělm". Komise i RM odkoupení doporuěila.

Hlasování: PRo: 9 PROTI: 0 ZDRZELSE: 1

{

Hlasování: PRo: í0 PROTI: 0 ZDRŽELsE: o



f) Nabídka Kazi Natalie na odkoupení
% p.p.č. 235514 o výměře 291 Í|f
neodkupovat.

podílu Y, p.p.č.235513 oqýměře
v k.ú. Teplrá" obec Teplá. Komise

478 Íf a podílu
i RM doporučila

g) Souhlasné prollašení mezi Jitkou Klsákovou a městem Jeplá o wácení p.p.č. I01|l44 o
ýměře 589 m, a p.p.ě. 101|145 o výměře 1274 m. v k.ú. Tepla obec Teplá" pro
výstavbu rodinného domu v TouŽimské ulici. Po zápisu parcel do katastru nemovitostí
pro Město Teplá bude Jitce Klsákové wácena kupní cena 425.467,-Kč.

Hlasování: PRo: 9 PROTI: 1 ZDRŽELsE: o

Hlasování: PRo: 9 PROTI: 0 ZDRŽELsE: 1

h) Uzavřená smlouva se společností NoSTA-HERTZ spol. s.r.o., která zastupuje společnost
Čpps a.s. z titulu přestavby vedení pod nazvem ,,v490l49|- vedení 400kv PRE.YIT"
o zřízení věcného břemene č. A.0390-00430 na:

- p.p.č. 88/3 (omá půda) o výměře 6|82 m2
. p.p.č. 132 (vodní plocha) o výměře 2942 |#
- p.p.č. l33 (vodní plocha) o qiměře 270 m2
- p.p.č. 91 (lesní pozemek) o ýměře 26520 m2
- p.p.č. 8615 (trvaIý travní porost) o výměře 900 m2

vše v k.ú. Jankovice, obec Teplá.



Na vědomí:

j) Uzavřená smlouva se společností NoSTA-HERTZ spol. s.r.o., která zastupuje společnost
Čpps a.s. z titulu přestavby vedení pod niázvem ,,v4g0t4g1. vedení 400kv PRE.VIT.( o
zÍizent věcného břemene č. A.0390-00424 naz

- p.p.č. 470 (ostatrí plocha) o qýměře |996 m2
- p.p.č. 444l| (lesní pozemek) o výměře 5735 m2
- p.p.č. 52716 (rvalý travní porost) o výměře 3796 m2
- p.p.č. t27 (ostatruplocha) o qiměře 396 ÍÍf

v k.ú. Hoštěc, obec Teplá.

D UzavŤená smlouva se společností NOSTA-HERTZ spol. s.r.o., která zastupuje společnost
ČBps a.s. z titulu přestavby vedení pod názvem ,,v4g0t4g|. vedení 400kv PRE.VIT" 

.ó

ňízeruvěcného břemene č. A.0390-0047t na:
- p.p.č. 2g8|l|(ostatď plocha) o výměře 3720 m2 v k.ú. Teplá, obec Teplá.

k) Uzavřená smlouva se společností NOSTA-IIERTZ spol. s.r.o., kÍerá zastupuje společnost
CEPS a.s. z titulu přestavby vedení pod názvem ,,v490l49|. vedení 400kv PRE.VIT.. o
zÍizenívěcného břemene č. A.0390-00437 naz

- p.p.č. 551/1 (ostatní plocha) o výměře |83T fi?
- p.p.ě. 44315 (trvalý travní porost) o ýměře 13765 |#
- p.p.č. 480125 (trvďý travní porost) o výměře 1938 m2
- p.p.č. 645 (ostatrí plocha) o výměře 46|5 Íť

v k.ú. Klďter Teplá' obec Teplá.

Na vědomí:
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l) UzavŤená smlouva se společností NoSTA-HERTZ spol. s.r.o., která zastupuje společnost
ČBps a.s. ztitulu přestavby vedení pod názvem ,,Y490l491- vedení 400kv PRE.YrT.. o
ňízeni věcného břemene č. A.0390-00466 na:

- p.p.č. 155/1 (lesní pozemek) o výměře 2|4|O Í?
- p.p.č. 109/1 (lesní pozemek) o výměře 5534 n?
- p.p.č. 6612 (omápůda) o výměře 2637 fif
- p.p.č. 102 (tÍva]ý travní porost) o qýměře t8647 fi?
- p.p.č. |o9l2(1esní pozemek) o výměře 8l3 m2
- p.p.č. 92 (trva|ý travní porost) o výměře |7$ Í?
- p.p.č. |6|14 (lesní pozemek) o výměře 69248 fif
- p.p.č. l 19/1 (lesní pozemek) o qiměře 6993| fi?

v k.ú. Popovice u Poutnov4 obec Teplá.

m) Dohoda o jednorázové nďrradě za omezeru v lžíváni nemovitosti se společností NoSTA-
HERTZ spol. s.r.o., která zastupuje společnost Čpps a.s. ztitulu přestavby vedení pod
názlem ,,v490l49|- vedeď 400kV PRE-VIT.. č. D.A. 0390-0028 ve výši 386.2|4,- Kč bez
DPH.

r{,



ad 6) Rozpočtové opatření č. 4.5.6.7

Starosta Karel Hermann předal slovo ekonomce paní Evě Řebíkové. Rozpočtové opatření
byly zařazeny do jednríní rady města ztoho důvodu, žekaždý měsíc píichánejí na účet města
dotace na výplaty pracovníků veřejně prospěšných prací. Rozpočtovými opatřeními se
původní rozpočet nezměnil a máme neustále stejný schodek, i když ve skuteěnosti
hospodaříme s přebýkem, kdy ke konci zaŤí je k poslednímu dni v měsíci stav účtů a
podílových fondů celkem ve výši 43.000.763,-Kč, a hospodaříme s přebýkem ve výši
18.646.000,-Kč. Dále ekonomka uvedla, ja]qým způsobem Se prováděly přesuny
v jednotlivých položkách paragrafu jednotliých správců.

a) rozpočtové opatření č,. 412015 dle předloŽené přílohy s označením Rozpočtové

opatřeď č. 412015, na zálrJadě kterého dochází dle ust. $ 16 zakona č,. 25012000

Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtu k úpravě rozpoětu o

583.034,80,- Kč na straně příjmů a o 583.034,80,- Kč na straně vydajů.

b) rozpočtové opatření 512015 dle předložené pŤíIohy s označením Rozpočtové
opatření č,. 512015, na zékJadě kterého docház;í dle ust. $ 16 zakona č. 25012000
Sb., o rozpočtoqých pravidlech uzemních rozpočtu k úpravě rozpočtu o 520.338,-
Kč na straně příjmů ao 520.338,-Kč na straně výdajů.

Na vědomí:

c) rozpoětové opatření ě. 612015 dle předložené přílohy s označením Rozpočtové

opatření č,. 6120|5, na zállrJadé kterého ďochězí dle ust. $ 16 zakona č.25012000

Sb., o rozpočtoqých pravidlech územních rozpočtů k úpravě rozpočtu o l97.593,-

Kč na straně příjmů a o |97.593,-Kč na straně ýdajů.

Na vědomí:
T

d) rozpočtové opatřen| 712015 dle předložené přílohy s oznaěením Rozpočtové

opatření č. 7120|5, na zékJadě kÍerého ďochěz,í dle ust. $ 16 zakona č:.250/2000

Sb., o rozpoětor1ých pravidlech územních rozpočtu k úpravě rozpočtu o 2|7.6||,-

Kč na straně příjmů a o 2|7.6|1,-Kč na straně výdajů.

ad 7) Nákup vozidla pro středisko místního hospodářství

Starosta města Karel Hermann předal slovo tajemníkovi města Mgr. Vítu Červenkovi, kteý

informoval zastupitele města o složité situaci ohledně vozového paÍku ve středisku místďho
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hospodrířství' kde jsou některá osobď vozidla ve špatném technickém stavu, skoro na hranici
jejich výazení zprovozu. Tajemník uvedl' že necha| zpracovat ana|ýzu technického stavu
vozidel. Dále se tajemník vyjádřil k problematice dodávky osobního dodávkového užitkového
vozid|a od společnosti Ford a přečetl e-mail od jejich zastoupení. TéŽ neopomněl zdtnazsit,
že ta|ďéž osobní motorového vozidlo Škoda octavia, které je v uživáru uředníků a starosty
města, je také ve špatrrém technickém stavu i přesto, že by|a řada závad na jďe tohoto roku
odstraněna, přesto je technický stav neutěšený a bude si vyŽadovat vyna|ožení dalších
finančních prostředků na jeho provoz. Dále přednesl Žádost o uvolnění finančních prostředků
na nákup osobního motorového vozidla pro středisko místního hospodářství s tím, že toto
vozidlo by mělo mít náhon na všechny 4 kola. Tajemník města iďormoval dále zastupite|e,že
z tohoto důvodu byl učiněn pruzkum trhu se zjištěním moŽného niíkupu předmětného vozidla
pro středisko místního hospodtířstrí. Zejména pak nabídky od společností Škoda Auto, Kia a
Dacia. Po provedení ana|ýzy moŽného nákupu vychéní jako nejlevnější a nejvhodnější
varianta osobního vozid|a Dacia Duster veverzi Arctica 1,6 SCe 84 kw1|4 4x4 zaceÍLu
352.900,-Kč vč. DPH. Ztohoto důvodu doporučuje tajemník nákup předmětného vozidla
s ohledem na špatný stav vozového parku a klimatichých podmínek tepelska.
Dále vystoupil Zdeněk Purky, kteý uved|, že je pro i zpozice předsedy komise pro výstavbu,
neboť komise se přepravuje v rámci působnosti osobními vozidly, což je vzhledem
k rozmanitosti terénu tepelska velmi složité. Jinak uved|, že vozidla jsou v katastrofickém
stavu. Dále uvedl Milan Matějka, že je zásadně pro koupi vozidla. Dále se doténa| ohledně
problému s dodávkou vozid|a Ford Tranzit' jaké budou problémy s nákupem náhradních dílů
na toto vozidlo, když je problém s dodávkou samotného vozid|a. Na to uvedl tajemnlk, že
nríkup nďrradních dílů na uvedené vozidlo není dle informací od distributoru dílů žádný
problém. Dá|e zmírul tajemník města, že bylo uvaŽoviíno talrJtéŽ o přesunu vozidla Škoda
octavia, které užívá starosta, na středisko místního hospodářství, ale technický stav vozidla je

taktéž nelichotivý a dle informací u prodejce vozidel Škoda vMariríns[ýchLéuních by se
jednalo o částku kolem 60.000,-Kč s tím, že by se jednalo pouze o nutné opravy a generálka
vozidla by si vyŽádaIa značné ťrnanční prostředky. Ztohoto důvodu navrhl tajemník prodej
předmětného vozidla a nákup dalšího nového vozid|a pro starostu. Dále uvedl Jaroslav
Businský uvedl, Že se přimlouvá a doporučuje niíkup vozid|a Dacia Duster, neboť dle jeho

informací tato vozidla používají zaměstnanci společnosti VAK K.Vary a jsou s nimi velmi
spokojeni. Místostarosta Martin Klepal se vyjádřil k tomu, že jednání společnosti Ford Fišer
Toužim bylo hlavním zádrhelem v dodávce vozidla Ford, kdy se jednalo o totální selhaní
komunikativnosti z jejich strany. Dále uvedla paru Řebíková, že vzh|edem k hospodďení je

v rozpočtu dostatek finančních prostředků na nákup motorového vozidla a je nutné provést
rozpočtové opatření na převod finančních prostředků na příslušný paragraf.

Usnesení:

Hlasování: PRo: 10 PROTI: 0 ZDMEL SE: O

ad 8) Pravidla pro hodnocení a poskvtování dotací z rozpočtu města



ad 8) Pravidla pro hodnocení a poskvtování dotací z rozpočtu města

Starosta města Karel Hermann předal slovo předkladatelce ekonomce paní Evě Řebíkové,
která uved|a, že předkládá ke schválení zastupitelstvu města Pravidla pro hodnocení a
poskytovríní dotací zroryočttl města Teplá. Vysvětlil4 že došlo ke změně způsobu
poskýování dotací atato zména se ýká poskytovríní všech dotací od roku 20|5. Dále uvedl4
že zastupitelé obdrželi elekhonicky podklady pro jednání o bodech 8,9,10. Uvedla, že o
dotace mohou žádat neziskové organizace a ýzické osoby působící ve správě města Teplá.
Tyto pravidla jsou přijímany z důvodu transparentnosti a posouzení, na co budou prostředky
určeny a jakým způsobem budou vyričtovány. Pokud budou pravidla schváleny budou
vyvěšeny na webu města a budou ke stažeď. Případně je připravena všem žadatelům pomoci
při vyplňov áni žáďostí.

ad 9).
kraie

Usnesení:

Hlasování: PRo: í0 PROTI: 0 ZDMEL SE: O

Veřeinoorávní sm|ouva o noskvtnutí dotace z Kraiského úřadu Karlovarského

Starosta Karel Hermann opětovně předď slovo ekonomce paní Evě Řebíkové, kÍerá uvedla, Že
předkládá ke schválení zastupitelstvu města Veřejnoprávní smlouvy o poskytrrutí účelové
neinvestiční dotace lGajským uřadem Karlovarského kraje ve \.ýši 289.382,-Kč a účelové
dotace ve qfši 22.392,-Kč, . IGajský úřad KK před podepsáním veřejnoprávní smlouvy
poŽaduje schválení uvedené smlouvy zastupitelstvem města. Jedná se o dotaci na vybavení
jednotky hasičů jednak elektrocentrálou ve qýši dotace 22.392'-Kč a dále dotace na
akceschopnost jednotky ve výši 270.000,-Kč, 5.747,-.Kč na odbornou přípravu a na zásah
mimo i:zemi ve vyši 9.635,-Kč. Dotace na akceschopnost je na mzdové prostředky hasičů.

a) Usnesení:

Hlasování: PRo: í0

b) Usnesení:

PROTI: 0 ZDMEL SE: O

\

Illasování: PRo: í0 PROTI: 0 ZDRŽELsE: o



ad 10) Rozhodnutí UHoS Br

Starosta uvedl, Že bylo předloŽeno Rozhodnuti Úradu pro ochranu hospodrířské soutěže
vedené pod čj.: ÚoHs-so:65l20t5Nz-2t903l20|5l3tNČe ze dne 7.8.2015, na zékJaďě
kterého byla subjektu město Teplá uloŽena za správni delikt dle $ 120 odst. 1 písm a) zžkona
č,. 13712006 Sb., o veřejných zakávkách sankce a to pokuta ve ýši 50.000'-Kč. Tento správní
delikt se !ýkal veřejné zakázky na opravu budovy Městského uřadu Teplá na adrese
Masarykovo niím. č.p. 1.

ad 11) a) Schválení dodatku č. 5 ke Zřizovací listině Mateřské školy Teplá

!) Schválení dodatku č. 1 ke Zřizovací |istině Základní umělecké školv Terrlá

4) Zastupitelstvu města byla předložena žáďost Mateřské školy v Teplé zastoupené ředitelkou
Janou Kasíkovou o schválení dodatku č.5 ke ňzovací listině Mateřské školy Teplá Qýkající se
náz;vu Mateřská škola Teplá s doplněním názvtt,,pří spěvko v á or galizace,, .

Usnesení:

PRo: í0 PROTI: 0 ZDMEL SE: O

b) Zastupitelstvu města byla předloz",,u.zado,t ZáHadruumělecké školy Teplá zastoupené
ředitelem Pavlem Vohnoutem o schváleď dodatku č.1 ke ziizovací listině Zěúďadni umělecké
školy Teplá týkající se niízvu s doplněním nárvu,,příspěvková organzace,,, dáIe t'ýkající se
zmény sídIa zÍizovatele (doplnění) a dáIe tykající se změny v čl. III, bod č. 2 pism. b), dle
kterého je moviý majetek ZUŠ pouze dle smlouvy ve vypůjčce. Na záůďaďě usnesení
zastupitelstva č). 4lN|0 došlo k bezúplabrému převodu majetku města Teplá v celkové
hodnotě 1.203.06|,50 právě na ZUŠ Teplá.

Usnesení:

q

PRo: í0 PROTI: 0 ZDMEL SE: O



ad 12) Žádost o novolení výiimkv z počfu dětí MŠ Teplá

Zasfupitelstvu města byla předložena Žadost o povolení \nýjimky zpočtu dětí ve třídách
Mateřské školy Teplá a to na záHadě $ 23 odst. 5 zálkona č. 56|12004 sb., o předškolním,
ziů<7adnim, středním, vyšším odborném a jiném vzdě|áváni (školský zákon), kdy
zdůvodněním žádosti ředitelky MŠ Teplá Jany Kasíkové je skutečnost, že ď|e $ 2 odst. 2
Vyhlášky MŠMT č. I4l2O05 Sb., o předškolním vzdě|ávěni se třída mateřské školy naplňuje
do počtu 24 dětí a počet žádostí o přijetí je převyšujíci. Z tohoto důvodu zažádala ředitelka
MŠ o povoiení \nýjimky počtu dětí ve třídě na poěet 25 stim, Že budou splněny všechny
podmínky pro bezchybný anezávadný chod školky.

Usnesení:

PRo: í0 PROTI: 0 ZDRŽELsE: o

ad 13) Informace o nlánované rekonstrukci ulice Šxotni v Tenlé

Slovo si vzal starosta města Karel Hermann a přednesl Informace o plánované rekonstrukci
ulice Škohi v Teplé s tím, že v |été bylo vydano stavební povolení na kompletní rekonstrukci
Štotni ulice. Jedná se o stavbu ve výši cca 30 _ 35 miliónů Kč. Na podzim planujeme vyhlásit
qýběrové řízenl'. Výběrové tizentby zpracováva|a externí firma. Samotná rea|izace stavby by
mohla proběhnout od druhého čtrrtletí 2016. V současné době se nám nepodařilo vyhledat
vhodný dotační titul sjehoŽ pomocí bychom akci postavili. Město má dostatek finaněních
prostředků narea|izaci stavby z vlastních prostředků alze zařadit tuto stavbu do rozpočtu na
rok 2016.

Dále uvedl Jaroslav Businský, Že nawhuje aby byl na administraci výběrového řizeni vzat
extemí subjekt. Starosta uvedl, Že město Teplá o tomto uvaŽuje. Místostarosta k tomu uvedl,
že byly již osloveny firmy QCM a olivius s podmínkou, že jsou pojištěny proti špatně
provedené administraci výběroý ch řizent.

Ad 14) Informace starostv

Starosta města Karel Hermann doslovně uvedl následující:
Jednak se vyjádřil k rekonstrukci topení v Mateřské školce v Teplé, která jtž topí ode dne
29 .9 .20|5 . Dále uvedl , že docháui k rekonstrukci chodníku v Kláštemí ulici u obchodu u pana

Ptovázka, jakož i k připravované opravě chodníku v ulici Kláštemí od niíměstí k poště.
Posléze poděkovď ještě jednou všem organizátorum letošních oslav města, které měly mimo
jiné velký ohlas zejména u hostů z partrrerských měst. Dále se zÍnifi| o tom, Že město planuje
podat žádosti do programu rozvoje venkova na ýstavbu lesní cesty v lesním komplexu u

\



rybníka Pirka a na nákup traktoru s vyváŽecím vlekem. V případě schválení žádostí by akce
byly zaŤazeny do rozpočtu 20|6. Zmintl- téŽ hrubé orientačď ceny:

- lesní cesta- 800. 000,- Kč - 1.000.000,-Kč (dotace ve ýši 80%)
- traktor s vyvažečkou a hydraulickou rukou - 2.500.000 _ 3.000.000,- Kč (dotace ve

výši 50%)

V neposlední Íadě též zmínt| přípravu žádosti na dotaci na kompletní rekonstrukci městského
rozhlasu v rámci protipovodňových opatření.

Ad 1$ Různé

a) Žádost o narnýšení kapacitv školní družinv Zák|adní školv v Tenlé. p.o.

Zastupitelstvu města byla předložena žádost ZáJrJaďru školy v Teplé, p.o. zastoupené
ředitelkou Mgr. Janou Leheňovou o naqýšení současné kapacrty školní druŽiny ze současných
75 žákŮ cílová l00 Žáků, stanoveného Výpisem z rejsříku škol a školslcých zaŤízeni, o 20
žékůna cílovou skupinu 120 žák:ů celkem. Tím by se tedy jednalo o zqýšení počtu oddělení
školní družiny z3 na 4, kdy 4. oddělení bude umístěno vbudově l.stupně ZáHadní školy
v Teplé, P.o., V běŽné třídě s většími rozměry a dostatečným prostorem pro relaxaci. Součástí
Žádosti je též posudek Krajské hygienické stanice Karlovy Vary, která předmětné navýšení
schválila.
Byl vznesen dotaz Zdeňkem Pur\rtem, zda-|i tím neporušujeme nějaký zákon s tím, že by
kapacita dětí vjednotliých třídách měla b1it omezena. Ktomu bylo uvedeno, že bude
vytvořena dďší třída v prostorách školy.

PRo: í0 PROTI: 0 ZDRŽELsE: o

b) VÝroční zpráva o činnosti Základní školv v Teplé. p.o. ve školním roce 2014/2015

Zastupitelstvu města nebyla předložena ýroční zpráva o čirrnosti ZákJa&lt školy v Teplé,
p.o. ve školním roce 201412015 , která byla projednana a schválena školskou radou dne
29.9.2015,kdy tato zprávaje na stránkáchZáů<|aďni školy v Teplé, p.o..

Na vědomí:

c) Podání žádosti na realizaci protipovodňovÝch onatření města Teplá (Rozhlas)
Starosta Karel Hermann předď slovo zástupci společnosti Emepmont s.r.o se sídlem
ve Valašském Meziříčí panu Ing. Jaroslavu Ulmannovi, kteý se ujal slova a představil



prezentaci připravované rekonstrukce rozhlasu v rámci krizového Ťízeru včetně
protipovodňoqých opatření. vysvětlil, jakým způsobem by byla věc realizována a
uvedl cenu za zpracoviní technicko-ekonomické sťudie pro žádost o dotaci, uzavÍeni
smlouvy o dílo, zptacovéni technicko-ekonomické studie řešení protipovodňových
opatření-varovný systém, Lokální výstrůný systém, vypracování DPP v celkové ceně
2.812.088'-Kč vč. DPH s podílem města v případě schválených dotací ve výši
812.903'-Kč. Následně odpověděl i na dotaz Zdeřka Purkýa ohledně nahradního
zdroje rozhlasů, kdy bylo uvedeno, Že tento zdroj vydrží cca 30 hodin bez napájení.
Napájen je ze sloupu elektrického vedení do interního zdroje, kteý je nutné |x cca za
7 let vyměnit.

PRO: I PROTI: 0 ZDRZEL SE: 1

Ad 16) Diskuse

Do diskuse se postupně přihlásil:
- Pan Štechr býem Klášter 62 - kteý se vyjádřil ke článku ve Zpravodaji Září 2Ot5 -

ohledně likvidace a třídění odpadů a poděkoval panu Čápovi zave|mi trefný članek
s tím' že je nutné, abychom učili naše děti a tím i dospělé třídit.

- Na toto reagoval starosta Karel Hermann, který uvedl, že město chce zapojit děti ze
školy do soutěží o třídění odpadů

- Dále reagoval Martin Čap _ tento uved|, Že sním soucítí a uvedl, že by by| rád za
kůdý nápad, jakým způsobem lidi motivovat k tomu, aby třídili odpad

- Milan Matějka vznesl" dotaz - zda-|i je dodržoviín harmonoglam prací při opravě
kostela a zdrav otniho střediska

- Starosta Karel Hermann uvedl, že práce na kostele pokračují dobře, práce na
zdravotním středisku se občas potýkají s menšími problémy

- Místostarosta Martin Klepal uvedl, že v obou případech jsou práce pod drobnohledem
stavebního dozoru, zejména pan při rekonstrukci zdravotního střediska jsou problémy
s osazením oken a dveří, které jsou v současné době předmětem jednání ohledně
správně provedených prací

- Zdeněk Purký _ vznesl dotaz ohledně propadlé silnice v Kláštemí ulici a vybavení
nového vozidla pro středisko místního hospodařství

- Starosta Karel Hermann - uvedl, že oprava mostu je částečně vkompetenci SÚS a
ěástečně v kompetenci města

- Tajemník Mgr. Vít Červenka _ k qýbavě vozidla uvedl, že urěitě bude nutné vozidlo
vybavit tažným zaŤizením, střešními nosníky.



AilLT| Závér

Yážent členové zastupitelstv4 váženi spoluobčané' děkuji Yálmzaúčast na dnešním čtwtém
jednání zasfupitelstva města Teplé. Hezký večer a dobrou noc.

Závěr: 19.30 hodin

Zapsa|: Mgr. Vít Červenka

ověřovatelé: Martin Čáp

d^"..4'!1.Í€.

' 
Milan Matejka

starosta - Karel Hermann

místostarosta _ Martin Klepď
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